

Federal Grid Company completed a RUR 10 billion bond placement

Moscow, 5 July 2011 – Federal Grid Company of the Unified Energy System (“Federal Grid Company” or the “Company”) (ticker symbol: MICEX, RTS, LSE: FEES) announces that it has successfully completed a ten-year domestic Ruble-denominated bond placement for the value of RUR 10 billion.

As at the closure of the order book the debt issue was oversubscribed by over 2.5 times. Over 40 large Russian and international investors subscribed to the placement. Banks and private investors made up 67% of the total placement value, while fund managers made up 12% and investment companies contributed 21% of the total value.

The coupon rate for the issue was 8.50%, which was 40 basis points below the initial coupon guidance.

Renaissance Capital, Gazprombank, VTB Capital and Sberbank of Russia were Joint Lead-Managers of the bond issue.

Andrey Kazachenkov, Deputy Chairman of the Management Board, commented:

“We are very pleased with the results of this bond placement. We view its success as a vote of confidence by Russian and international investors in Federal Grid, its investment profile and growth strategy. We are proud to be the first Russian company to successfully place a ten-year domestic bond issue after the financial crisis. The long-term financial planning model based on the RAB regulation helps to facilitate fundraising at favorable rates”.

For further information:

Investor contacts:

Alexander Duzhinov

+ 7 (495) 710-90-64

ir@fsk-ees.ru

+7 (916) 041-80-53

Media contact:

Ekaterina Dobrogorskaya

+7 495 710 8239

dobrogorskaya-ev@fsk-ees.ru

+7 916 372 4393

International media contacts:

Leonid Fink

+44 (0)20 7457 2015

Simon Whitehead

+44 (0)20 7457 2072

About Federal Grid Company

Federal Grid Company is the operator and manager of Russia's unified electricity transmission grid system with over 121,000 km of transmission lines and over 311 thousand MVA of installed transformer capacity, it is the largest publicly traded electricity transmission company in the world.

Federal Grid's business is to provide transmission and connection services to the Russian wholesale electricity market. It maintains and develops the grid system and supervises grid facilities and infrastructure in 73 regions of Russia, in which it operates. Its customers are regional distribution companies, retail electricity supply and large industrial enterprises. The Company operates in an exclusive, competition free environment, and is regulated by the Government of the Russian Federation.

The Company's revenue is mainly driven by the transmission tariff set by the Regulator, the Federal Tariff Service. From 1 January 2010 a new RAB (Regulatory Asset Base) tariff framework, designed to stimulate investment and operating efficiency, was introduced.

The Company was incorporated in 2002 as part of reorganization of Russia's electrical power industry. The Russian Government is the largest shareholder with a 79.48% stake.

Further information can be found at www.fsk-ees.ru/eng.

Neither the content of the issuer's website nor the content of any other website accessible from hyperlinks on the issuer's website is incorporated into, or forms part of, this announcement.

05.07.2011

ОАО «ФСК ЕЭС» провело размещение локальных рублевых облигаций на сумму 10 млрд рублей сроком на 10 лет

ОАО «ФСК ЕЭС» успешно разместило на ММВБ 10-летний выпуск локальных рублевых облигаций на сумму 10 млрд рублей.

На момент закрытия книги заявок спрос превысил предложение в 2,5 раза. Общий объем заявок от более 40 российских и международных инвесторов составил 27 млрд. рублей. 23% выпуска было распределено среди международных финансовых инвесторов. В размещении приняли участие управляющие компании (12%), банки и частные инвесторы (67%), инвестиционные компании (21%).

Ставка купона при размещении эталонного выпуска облигаций ФСК ЕЭС на 10 млрд. рублей составила 8,50%, что на 40 базисных пунктов меньше нижней границы объявленного изначально уровня.

Комментируя размещение облигаций, заместитель Председателя Правления ОАО «ФСК ЕЭС» Андрей Казаченков сказал:

- Мы очень довольны итогами размещения и воспринимаем энтузиазм инвесторов как восторг доверия ОАО «ФСК ЕЭС», ее стратегии развития и инвестиционной модели. Компания первой в России в посткризисный период осуществила рыночный выпуск локальных облигаций корпоративного сектора, размещенных на срок 10 лет. Долгосрочный принцип финансового планирования, основанный на RAB-регуливании, обеспечивает нам возможность по привлечению долгосрочных инвестиций для развития ЕНЭС».

Номинал облигации составляет 1 000 рублей. Купонный период - 182 дня.

Ведущими организаторами сделки выступили Ренессанс Капитал, Газпромбанк, ВТБ Капитал, Сбербанк России.

Контакты

Для инвесторов

Александр Дюжинов + 7 (495) 710-90-64 +7 (916) 041-80-53

Для СМИ

Дмитрий Грызунов +7 (495) 710-92-35 +7 985 410 1699

Екатерина Доброгорская +7 495 710 8239 +7 916 372 4393

College Hill – Международные СМИ

Леонид Финк +44 (0)20 7457 2015 +44 (0)7 837 67 4444

О Федеральной Сетевой Компании

В сферу деятельности Федеральной сетевой компании входят услуги по передаче электроэнергии, поддержание и развитие Единой национальной (общероссийской) электрической сетью (ЕНЭС), а также технологическое присоединение к ЕНЭС.

Клиентами Компании являются распределительные сетевые компании, крупные коммерческие потребители и энергосбытовые организации. ОАО «ФСК ЕЭС» является естественной монополией, деятельность которой регулируется Федеральными законами и нормативно-правовыми актами Правительства Российской Федерации.

С 1 января 2010 г. тарифы ФСК устанавливаются методом доходности инвестированного капитала (Regulatory Asset Base), призванной стимулировать инвестиции в развитие сети и финансовую эффективность операционной деятельности.

Подробная информация о компании размещена на сайте www.fsk-ees.ru

